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Фудбалере бањалучког Борца сутра (19 часова) очекује дерби утакмица деветог кола
Премијер лиге против сарајевског Олимпика. И један и други тим пред овај сусрет имају
13 бодова, а када су у питању резултати у прошлом колу, оба тима славила су рутинске
побједе: наш тим је са 1:3 савладао Градину у Орашју, док је Олимпик у Сарајеву био
бољи од Травника (2:0). Шеф стручног штаба Борца Слободан Старчевић вјерује у
наставак низа добрих игара и резултата.

  

      - Након посљедња четири меча и освојених десет бодова, атмосфера у екипи се
осјетно поправила и у таквом свјетлу дочекујемо сутрашњу утакмицу. Олимпик је у
Бањалуци увијек пружао добре партије, али вјерујем да уз наш квалитет и
атмосферу коју имамо, побједа у сутрашњем дербију неће доћи у питање. За дуел са
Олимпиком могу да рачунам на све играче, пошто нема повријеђених нити
картонираних и у најјачем саставу дочекујемо Сарајлије  – рекао је Старчевић на
данашњој прес-конференцији.

  

{youtube}7CyIdToE43U{/youtube}

  

Првотимац Бранислав Крунић такође вјерује да ће Борац након сутрашњег дербија
славити нову премијерлигашку побједу.

  

- Што се тиче утакмице са Олимпиком, не размишљамо ни о чему другом него о
побједи, првенствено због игара које смо пружили у претходном периоду. Знамо
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своје квалитете и надам се да ћемо их сутра још једном потврдити  – истакао је
Крунић.
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